
Bestyrelsesmøde onsdag d. 6. september 2017 i Grundejerforeningen Skærbo. 

 

Tilstede: Lars Quistgaard, Helle Eskesen, Michael Johansen (vært), Helle Christiansen, og Kim 

Kraglund (referent).  

 

1. Kommentarer til sidste referat  

• Ingen.  

 

2. Status på vedligeholdelse 

• Beskæring af hegnet mod Højbo: Højbo har betalt halvdelen af regningen på kr. 46.250 

• Det har været godt med 2 containere. Gentages næste år. Michael udsender ”varsel” en uges tid 

før containerne kommer. 

• Fortsat høj tilfredshed med gartneren. Vi fortsætter med samme gartner. 

• Vejene er fejet, også rigtig fint. Lars tjekker op på om kloakkerne er efterset i samme omgang. 

 

3. Økonomi  

• Økonomi fortsat fin. Alle kontingenter er betalt, og likvid beholdning er knap kr.82.000 per 

ultimo august (forventet udgifter for resten af 2017: Gartner og vejfond knap 36.000. 

Vejfondens saldo før årets indbetaling er kr. 305.0000 

 

4. Lygtepæle  

• Alle bør have modtaget mail i e-boks vedrørende udskiftning af pærer i lygtepæle til LED. Har 

man modtaget besked om at man skal klippe sin hæk omkring en lygtepæl, er det vigtigt at dette 

bliver gjort nu. 

• Lars orienterer gartneren om løbende klipning af hække/buske op ad lygtepæle på fællesarealer. 

 

5. Nye beboere  

• Nr. 550 og 59 er solgt, og nye beboere hilses velkomne, når de flytter ind. 

Til næste bestyrelsesmøde laver Helle C. oplæg til velkomstfolder til nye beboere 

 

6. Sne 

• Lars aftaler med E.Kold at vi fortsætter aftalen med snerydning med ham, til nogenlunde samme 

pris og niveau for rydning. 

 

7. Evt.  

• Vi har hørt om et enkelt hus der har haft rotteproblemer. Vær opmærksom herpå, herunder om 

man har rottespærre. Send gerne mail til bestyrelsen, så vi kan vurdere om problemet bliver 

større. 

• Michael vil undersøge om vi kan ”advisere” beboerne, at der er nyt referat fra bestyrelsen på 

vores hjemmeside. 

 

8. Næste møde  

• d. 10/1-2018 kl. 19:30 hos Helle C (Husk at aftale kommende mødedatoer her). 


